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OÚ INFORMUJE 

OZ schválilo výši úplaty za zájmové vzdělávání ve školní družině 
a za předškolní vzdělávání pro školní rok 2021/2022:  

 výše úplaty za předškolní vzdělávání -  500 Kč měsíčně. 
Předškolní děti neplatí poslední rok školní docházky, ani  
děti po odkladu.   

 výši úplaty za zájmové vzdělávání ve školní družině – 
100 Kč měsíčně, zájmové kroužky dle náročnosti a 
frekvence v rozmezí 100 – 500 Kč za pololetí.   

 školního stravování zajišťuje školní jídelna a vývařovna 
při ZŠ a MŠ Cehnice s cenou stravování do 6 let : oběd 
19 Kč, svačina 9 Kč, přesnídávka 9 Kč – celkem 37 Kč                             
7 let po odkl: oběd 24 Kč, svačina 9 Kč, přesnídávka 9 Kč 
– celkem 42 Kč, 7 - 10 let: oběd 24 Kč, 11- 14 let:               
oběd 28 Kč, 15 let a více: oběd 30 Kč 

OZ schválilo firmu VAK projekt s.r.o. na zhotovení projektové 
dokumentace a inženýrské činnosti na akci „VDJ Cehnice – 
dostavba armaturní komory a sanace akumulace“. 

OZ schválilo nové místo výkonu činnosti a navýšení kapacity 
Mateřské školy na 72 dětí pro PO ZŠ a MŠ Cehnice, okres 
Strakonice. 

OZ schválilo pronájem kadeřnictví v budově č.p.76 nové 

kadeřnici.  

OZ schválilo prodej obecního pozemku p.č. 3679 v k.ú.Cehnice. 

      OZ schválilo instalaci Z-BOXU na obecním pozemku p.č.323/4 

v k.ú.Cehnice a pověřilo starostku k vyvěšení záměru pronájmu 

po zákonnou dobu. 
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Společenská rubrika                                      
( Bližší osobní údaje dle nového zákona o GDPR nelze zveřejňovat) 

 
V měsíci srpnu se dožívají                                
významného životního jubilea 

 
paní Milena Sosnová     
 
paní Věra Vodičková                                                    
 
paní Ludmila Sochorová 
                           
                    
 Přejeme všechno nejlepší a hlavně pevné zdraví!                                                                                         

 
 
 
 
 

Narodili se…       
 

Jakub Dvořák z Dunovic. 
 

 

                                                    Maličkému štěstí, zdraví  
posíláme do vínku,  
aby rostl k radosti  

pro tatínka a maminku.  
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UPOZORNĚNÍ OBECNÍHO ÚŘADU 

Upozorňujeme, že v srpnu je splatná záloha za vodu,                   

období 7,8,9/2021. V září proběhnou odečty a v říjnu se bude 

provádět vyúčtování vodného a stočného, proto žádáme 

občany o kontrolu uhrazených plateb a v případě opomenuté 

platby vše do konce září uhradit. Děkujeme!    

Akce v obci:     

Obec získala dotaci na oplocení fotbalového hřiště, čímž 

chce zabránit vandalismu na hřišti a přilehlých 

prostranstvích. Jistě někteří namítnou, že se tím fotbalové 

hřiště znepřístupní veřejnosti, ale rok byla stopka na 

fotbalové zápasy a co za tu dobu zůstalo například 

z tribuny pro diváky je k pláči. Sportovci tribunu 

vlastnoručně postavili a v současné době je zde ruina. 

Prkna z podlahy chybí ( kdo ví, komu se hodily), sezení je 

rozlámané a o výplni sedaček ani nemluvě. Branky pro 

děti jsou rozlámané, sítě potrhané. V loňském roce obec 

zainventovala do hřiště nemalé finanční prostředky na 

obnovu trávníku a závlahového systému. Jedním z důvodů 

oprav byla bezpečnost jak fotbalistů, tak dětí při hodinách 

tělesné výchovy. Nerovný povrch hrozil možným úrazem, 

který si nikdo nepřeje vidět. Aby však povrch zůstal bez 

nástrah, je nutné zamezit volný přístup na hrací plochu, 

která byla leckdy využívána jako trať nejen pro kola  a 

další nepřípustné aktivity. Také automatické kropení 
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v současné době přitahuje děti – v tomto horku se člověk 

nediví, je to příjemná zábava, ale stačí jeden špatný krok a 

hlavice postřikovače je v nenávratnu a vynaložené 

finanční prostředky obce přijdou vniveč. Škola a sokolíci 

tudíž dostanou klíče a zodpovědnost za údržbu 

fotbalového hřiště. Pro veřejnost bude k dispozici 

současné tréninkové hřiště, které je za tribunou pro 

diváky. Okolní prostor bude upraven pro další sportovní 

aktivity – crossová dráha nebo zimní sjezd pro sáňkování a 

bobování . Myslím, že toto řešení bude k všeobecné 

spokojenosti. Sportovci provádí na hřišti ještě další 

úpravy. V červenci zakoupili z prostředků ušetřených 

v době pandemie nové střídačky, staré byly v dezolátním 

stavu a svépomocí je vyměnili. V současné době ještě 

připravují podkladovou desku pro nový dřevěný stánek, 

kde plánují z části místo pro občerstvení a z části skládek 

pro malé hasiče a fotbalisty, kteří zde budou mít prostor 

pro tréninkové náčiní. 21.8. se u nás po čase sehraje první 

mistrovský fotbalový zápas, tak do té doby zbývá nějak 

vymyslet co s tribunou. Oplocení již bude muset provést 

firma, které se v současné době vybírá. Doufejme, že vše 

klapne a sportovní areál bude sloužit ku prospěchu všem. 

Velkou měrou se na úpravách fotbalového hřiště podílí 

předseda Sokola Pepa Frčka – jeho hodiny strávené na 

hřišti se nedají ani počítat. Je to pro něho už ne koníček, 

ale velká kobyla, která zabere spoustu času a nervů. To ale 

znají všichni, kteří se věnují věcem naplno. Díky za to .   
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Obec v současné době řeší přípravu na výstavbu čističky 

odpadních vod v Cehnicích. Díky coronaviru se v současné 

době značně mění ceny materiálu a služeb, takže přípravné 

akce jsou složitější. Doufejme, že vše dopadne k obojetné 

spokojenosti jak obce, tak prováděcí firmy. Výstavba ČOV 

bude v budoucnu nutností.  

 

V Cehnicích obec úspěšně prodala všech 14 stavebních parcel 

Pod Kostelíkem a v současné době budou finanční prostředky 

použity na dokončování prací potřebných pro výstavbu 

rodinných domků. 

 připravuje se napojení komunikace od nových stavebních 

parcel na silnici I.třídy a překládka vedení Cetin, které je 

v této části umístěno 

 výstavba chodníku k přechodovému místu k parcelám, 

který je nutný vzhledem k bezpečnosti chodců 

 připravuje se projekt na dostavbu armaturní komory ke 

stávajícímu vodojemu v Cehnicích 

 

Dále se dle finanční situace plánuje instalace dětských 

hracích prvků v Dunovicích a Cehnicích. Staré prvky byly 

z důvodu bezpečnosti odstraněny. V Dunovicích je v plánu 

prodloužení veřejného osvětlení, v Cehnicích instalace 

zpomalovacích prahů na cestě nad bytovkami. 
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Již tradiční Svatojánská pouť se 

tentokrát konala v Dunovicích na  

návsi v neděli, dne 27.6.2021. 

Oficiální začátek byl naplánován na 

14:00 a hned pomalu začali přijíždět 

první návštěvníci, především mladé 

rodiny s dětmi z Cehnic a Dunovic. 

Letos byl opět připraven program pro 

děti a tentokrát děti i dospělé přivítal 

muzikant, moderátor a bavič, Josef 

Pepa Maxa, který se již téměř 30 let věnuje pořádání 

narozeninových párty, dětských dnů, karnevalů, moderování 

společenských akcí a soutěží pro děti i dospělé. Hned na začátek 

se s dětmi pozdravil a nastínil, jak budou probíhat následující 3 

hodiny plné zábavných soutěží s odměnou za splnění všech 

aktivit. K dispozici byl velký skákací hrad se skluzavkou, který si 

děti nemohly vynachválit. Na některé aktivity byl skákací hrad 

využit, na některé zas odpočíval a čerpal síly na další nápor dětí, 

další aktivity proběhly se zapojením dospělých. Josef Pepa 

Maxa skutečně pobavil svým humorem a všechny nás velmi 

aktivně a vtipně zapojil. Celkově na návsi v Dunovicích panovala 

příjemná a rodinná atmosféra, slunečné počasí, vychlazené 

pivo, domácí limonáda pro děti i dospělé a vynikající domácí 

pokrmy jako pouťové koláče, čerstvý řez s višněmi a domácí 

muffiny. K těmto sladkým pokrmům byla k dispozici káva a 

čaj. Po celou dobu byla otevřena Dunovická kaple na návsi. S 

ukončením programu pro děti se rozdělal oheň a opekli jsme 

buřty. Věříme, že se všem líbilo a budeme se všichni těšit za rok 

na další pouťové odpoledne na naší krásné návsi.              
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MŠ - ŠKOLKOVÝ ZÁVĚR ROKU 

Poslední výlet v tomto školním roce 2020/2021 nás zavedl do ZOO 

Hluboká nad Vltavou. Mezi zvířátky se nám líbilo a celý den se 

nám, včetně počasí, vydařil. Největší atrakcí byl pro děti medvěd a 

opičky. Na konci výletu ještě děti dostaly malou upomínkovou 

pozornost.   

Hola, hola, škola volá…. 

V letošním roce jsme loučení s předškoláky pojaly trochu 

jinak než v minulých letech. Chtěly jsme, aby si hlavně děti 

rozloučení užily a rády na něj vzpomínaly.  Připravily jsme pro děti 

pohádkovou cestu za pokladem, opékání buřtů, pyžamovou párty 

a přespání v mateřské škole. Takto si děti užily nejen odpoledne, 

ale i večer, noc a ráno.  Sešli jsme se všichni ve školce a vypravili se 

na naši výpravu. Pohádkovou cestu označenou červenými fáborky 

si musely děti hledat a po cestě splnit mnoho úkolů, než se dostaly 

k vytouženému pokladu. Musely vyšplhat na střechu chaloupky a 

otrhat z ní ježibabě perníčky, u rybníčku Brčálníku skákat jako 

žabky a házet vodníkovi do hrníčku penízky, v lese Řáholci jít 

potichoučku, aby nevzbudily loupežníka, posbírat víle Amálce 
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všechny korálky, které poztrácela na louce, jít kousek cesty 

poslepu jako krteček, poznávat po cestě stromy a květiny, vyrobit 

pro skřítky z přírodnin domeček, z klacíků napsat své jméno a 

naposled nakreslit jednu z pohádkových postaviček.  Konec naší 

cesty se přiblížil. Teď už jenom najít slíbený poklad. Po chvíli byl 

objeven v koruně velkého dubu. Děti se poctivě rozdělily o 

medaile, sušenky i bonbóny, a protože jim po cestě pěkně 

vyhládlo, pustily se do opékání buřtů. Mňam, to byla dobrota!

 Cesta zpátky nám utíkala rychleji, a tak jsme za chvilku byli 

ve školce. Děti se umyly a převlékly do pyžam a pak nastala ta 

pravá párty. Maminky se hodně snažily a přinesly do školky 

spoustu sladkých i slaných dobrot a došlo i na přípitek 

šampaňským. Za malou chvíli bylo na některých dětech vidět, jak 

se jim klíží víčka, a že už by šly spát. Uložily se do svého pelíšku, ale 

trvalo ještě dlouho, než se všechny ponořily do říše snů. Noc 

proběhla v pořádku, jenom pár dětí si povídalo ze spaní, asi se jim 

zdálo o tom, co všechno za celý den prožily. Budíček byl brzy. 

Jakmile se probudil jeden, byly na nohou všechny děti. Nastal 

rychlý úklid, hygiena a výborná snídaně, o kterou se postaraly paní 

učitelky a samozřejmě maminky. Děti si ještě chvilku pohrály a pak 

se postupně rozcházely domů. Na památku na mateřskou školu 

dostal každý 

diplom, knížku a 

malou kytičku. 

Tak nashledanou 

příští školní rok, 

ale už ne ve 

školce, ale ve 

škole. H.D. a L.K. 
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ZŠ - ZÁVĚR ŠKOLNÍHO ROKU 2020-21 
 
Milí žáci, vážení rodiče, kolegyně, kolegové, přátelé, příznivci, 
středou 30. června se uzavřel školní rok 2020-21. V posledních 
dvou letech bylo jen málo takhle rušných společných dnů a mne 
velmi těšilo to krátké předprázdninové setkání se všemi žáky a 
učiteli na venkovním hřišti. A myslím, že i všichni přítomní si užili 
toho být někde společně, osobně a na dosah. Od října do května 
jsme se střídavě setkávali na distanční a prezenční výuce, a snažili 
se co nejpružněji reagovat na přicházející opatření. Hledali jsme 
cesty, jak si udržet optimismus a učit se a vyučovat a nezapomínat 
na to, že škola není jen o výuce, ale právě o společenství lidí, o 
vzájemnosti. Distanční výuka nás naučila i jiné věci, než nacházíme 
ve vzdělávacích programech a plánech, nebo – jak se na první 
pohled zdá – než jen technické a digitální dovednosti. Připomenula 
nám, že mezi dovednosti, které všichni budeme potřebovat, 
rozhodně patří schopnost přizpůsobovat se změnám, 
zodpovědnost, samostatnost, schopnost přemýšlet o organizaci 
vlastního času a i schopnost nepodléhat přes všechny těžkosti 
pesimismu.  
Změny proběhly i v areálu školy. Doslova před očima nám vyrostla 
nová školka, v provozu máme krásně vybavenou knihovnu, získali 
jsme do všech tříd nové digitální technologie. Upravena je naše 
přírodní zahrada, rekultivujeme prostranství před školou. Jsem 
ráda, že poslední týdny školního roku nebyly jen o prezenční výuce, 
ale také o inspirativních setkáních, událostech, projektech, třídních 
výletech a společné práci ve škole. Věřím, že jako škola jsme i letos 
obstáli a uplynulé období pro nás bylo silným impulzem. 
Na všechny naše žáky a celý tým zaměstnanců jsem velmi hrdá. 
Všem vám děkuji, přeji vám klidné letní prázdniny a těším se na 
zářijové setkání. 
                                                       Zuzana Drančáková, ředitelka školy 
 
(fotografie na www.zscehnice.cz) 

 

http://www.zscehnice.cz/
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SDH Cehnice.                   

Technika:                                                                           
V současné době probíhá jednání o nákupu nového zásahového 

vozidla CAS 32 Tatra 148. Vozidlo CAS 25 Škoda 706, které 

vlastní naše obec je spolehlivé a zatím v žádné situaci neselhalo. 

Avšak musíme koukal do budoucna a řešit situaci, že vozidlo je 

staré přes 40 let bez větších investic do renovace. Časem by 

mohl nastat problém například proreznutí nádrže a oprava by 

mohla být drahá. 

Vozidlo CAS 32 Tatra 148 je možno odkoupit od SDH Vodňany, 

je kompletně repasované a ve velmi dobrém stavu. Zástupci 

obce a SDH už prověřili technický stav. Největším problémem 

v současné době jsou finance. Obec Cehnice stanovila pevný 

strop financí, které je ochotna za určitých podmínek uvolnit na 

toto vozidlo. Cena vozu je však o 40% vyšší. A tak nezbývá čekat 

na vyjádření města Vodňany zda nesníží cenu v případě 

nezájmu jiných obcí. 

Ohniváčci Cehnice:   

I naši nejmenší odstartovali sezonu po dlouhé pauze. Zatím 

proběhlo pár tréninků, které jsou pro Ohniváčky dobrou 

změnou po dlouhé pauze. Velkou škodou, avšak rozumným 

rozhodnutím je zrušení jarní části soutěží. Děti po roční pauze 

nejsou připraveni na soutěžní výkon a každé zranění vlivem 

nepřipravenosti by bylo zbytečné. Věříme, že letošní rok 

proběhne aspoň podzimní část, na kterou už by mohli být 

všichni připraveni. 
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CIRKUS   PACIFIC  
 
Je pátek 2. července odpoledne a 
cehnické staré cvičiště začíná ožívat. Na 
plácku zaparkovalo několik aut, 
z kterých se pomalu začaly vybalovat 
stožáry, plachty, sedačky a za četného 
dozoru cehnických dětí zde vyrostl 
krásný červenobílý cirkusový stan. Hurá 
do Cehnic se vrátil cirkus. Pamětníci zavzpomínali na 
cirkusové zážitky svých dědečků nebo spíše pradědečků, kteří 
jezdili coby muzikanti s cirkusy po celém světě. Někteří z nás 
mladších pamětníků se možná rozpomenou na cirkus, který 
své šapito včetně malého zvěřince před lety rozbalil na 
fotbalovém hřišti. Nyní je rok 2021, zvířata se v cirkusech moc 
neobjevují a cirkus PACIFIC diváky přijel potěšit svými 
artistickými kousky. V sobotu 3. 7. u vstupu v 18 hodin 
nechyběl prodej popcornu, cukrové vaty, balónků a 
občerstvení, které samozřejmě k programu patří. Své 
vystoupení předvedli artisté, vrhači nožů, žongléři, akrobaté 
v kopuli stanu a nechyběli ani klauni. Všechny uchvátil tanec 
krásné akrobatky s obručemi nebo ohnivá show. Pro nebojsy 
bylo nezapomenutelné focení s hady, z nichž jeden měřil                 

7 metrů a jeho 
váha ukazovala 
k 130 kg. Na konci 
celého vystoupení 
zazněl cirkusovým 
šapitem veliký 
potlesk. Byla to 
krásná podívaná.  
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Stanování na návsi  je v oblibě již několikátým 

rokem. Tatínci jeden prázdninový víkend postaví stany 
v cehnickém parku, připraví večerní promítání a pak už se 
děti vyřádí dle svého. Samozřejmě pod dohledem otců na 
kempinkových stoličkách . Maminky pod rouškou doplnění 
poživatin zajdou smečku několikrát za den zkontrolovat a 
kouknout, zda jsou děti i tatínci v pořádku. Večerní pohádka 
promítaná na štít chalupy přes cestu je třešničkou na dortu 
tohoto fajn nápadu. Ranní snídaně je mnohdy dost časná, 
protože děti si chtějí den užít co nejvíce. Ale to už jsou tu zase 
maminky a 
snídaňové 
hody. Na konci 
stanování jdou 
domů všichni 
ukoptění, ale 
spokojení.                     
A o tom to je. 
Tátové mají 1.   
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SOKOL Cehnice   
                                                  

Po velké odluce způsobené covidem se fotbalisté opět sejdou 

při mistrovských utkáních. Dvě sezony neprofesionálních 

soutěží ročníku 2020/21 byly předčasně ukončeny a hráči po 

dlouhé herní a tréninkové přestávce opět vyběhnou na 

trávník. Naši kluci se sice snažili trénovat a sehráli i několik 

přátelských zápasů, ale přece jen rok je dlouhá doba a všichni 

zasvědcení vědí, že není lehké dostat tělo do stejné kondice 

jako před covidem. A navíc každý rok je u amatérským hráčů 

znát což dokazují odhlášená mužstva ze soutěží. U nás snad 

tato situace nenastane, a dostatek hráčů budeme mít i na 

zápasy Béčka. Takže fandové fotbalu, termíny kdy se 

sejdeme při povzbuzování našich fotbalistů:  

15.8. od 10:30 „A“ zápas s Prachaticemi na hřišti v Záblatí  

15.8. od 17 hodin „B“ zápas s Volyní B  hřiště Volyně                        

28.8. od 17 hodin „A“ hřiště Sedlice                                         

29.8. od 17 hodin „B“ hřiště Sousedovice 

První domácí zápasy na novém trávníku v Cehnicích budou: 

21.8. od 17 hodin „A“ s Bělčicemi                                                           

22.8. od 15 hodin „B“ s PoříčímB/KatoviceC                                                  

4.9. od 17 hodin „A“ s Vacovem                                                                         

5.9. od 15 hodin „B“ s Bělčicemi B 

Další termíny zápasů jsou zveřejněny na vývěsce TJ Sokola. 
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Obec Cehnice pořádá na konci prázdnin                

ku příležitosti otevření nové Mateřské školky 

a Re-use centra v areálu ZŠ Cehnice odpolední 

program nejen pro děti. 

KDY: pátek  27.8.2021 od 15 hodin do rána  dle situace 

KDE: mateřská školka a víceúčelové hřiště za školou                                      

CO: prohlídka nově vybudovaných mateřských školek                      

: výstavka ptačích budek z domácích dílen                                          

: odpolední program, skákací hrady, diskotéka pro děti                        

: cehničtí divadelníci nás potěší 

pohádkou                                         

„Červená Karkulka“                                                                                                 

: občerstvení - něco k pití i k snědku 

bude                                                                

: večer venkovní filmové promítání a konečná diskotéka 

Časy budou upřesněny před konáním akce.                                  

Doufejme, že počasí a situace dovolí. 

Vyzýváme tímto všechny domácí kutily – připojte se                  

do výroby ptačích budek. Ty budou umístěny 

v cehnickém parku na suchém stromě,                             

který, jak věříme, tímto znovu ožije.                                                           

Hotové výrobky přineste na obecní úřad nebo 

přímo na akci, kde budou budky vystaveny. 

Vydává : Obec Cehnice, www.cehnice.cz, telefon 733 644 585 
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